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Aplinkos apsaugos agentūros klausimynas 
savivaldybėms



Ar vykdote SavivaldybiAr vykdote Savivaldybiųų aplinkos monitoringaplinkos monitoringąą??



Jei vykdote, kokį konkrečiai (kokias gamtines sferas tiriate)?



Ar kaupiate pirminius tyrim ų duomenis 
skaitmeniniu būdu?

84% savivaldybių kaupia pirminius tyrimų duomenis 
skaitmeniniu būdu, bet ne visus.



Kokiu būdu kaupiate skaitmeninius duomenis?



• Jei duomenys kaupiami duomenų bazėse, kokios duomenų
bazių valdymo sistemos (DBVS) naudojamos?

Tik trijose savivaldybėse duomenys kaupiami duomenų bazėse.

• Jei duomenys kaupiami failais, nurodykite, kokio formato?

43% savivaldybių duomenys kaupiami MS Word failais
9% savivaldybių duomenys kaupiami MS Excel failais
48% savivaldybių duomenys kaupiami MS Word ir Excel failais



Ar pirminiai tyrim ų duomenys yra teikiami Regionų
aplinkos apsaugos departamentams (RAAD), jei taip 

– kokia forma ir kokiu dažnumu?

• 48% teikia duomenys 
kartą metuose

• 19% monitoringo 
programos pabaigoje

• 38% kai paprašo



Ar teikiate pirminius tyrim ų duomenis kitoms 
institucijoms?

• 52% savivaldybių pirminius tyrimų duomenis teikia 
kitoms institucijoms.

Dažniausiai duomenys teikiami Higienos institutui ir APVAi.



Ar naudotumAr naudotumėėttėės galimybe monitoringo duomenis s galimybe monitoringo duomenis 
per internetper internetąą suvesti suvesti įį AIVIKS?AIVIKS?



AAččiiūū uužž ddėėmesmesįį!!

•• KvieKvieččiu diskutuoti.iu diskutuoti.


